
Side 1 av 3 
 

   

 

Møtereferat 12.10.2022 

Jelsnes barneskole SU/SMU  

Møtedato/tid: 12.10.2022 kl. 17.30 – 19.00 Neste møte: Avklares nærmere 

Tilstede: Petter Thulin - virksomhetsleder/rektor  Jelsnes barneskole                 

Sverre Berggren - leder FAU                      

Emilia Afiya Kruse Williams - leder elevrådet                              

Molly Isabell Sørby - nestleder elevrådet                        

Håvard Andersen - representant undervisningspersonalet                            

Are Bergli Heier - representant folkevalgt  

 
  

Forfall:  Gry Pande - representanter undervisningspersonalet                     

Lise Claudius – representant for andre tilsatte  

Magnus Brenne Hanslien – representant FAU                        

 

Referent:   Petter Thulin 

Sak Frist Ansvarlig 

1. Virksomhetsplan Jelsnes barneskole 2022-2023. 

• Kort gjennomgang av skolens nye virksomhetsplan. Ny virksomhet fra 01.08.2022. 

Planen var sendt ut i forkant av møtet. Ligger også på skolens hjemmeside. 

• Fokus på «sammen skaper vi Sarpsborg» og «FÅRT» -  kommunens og skolens 

visjon og verdisett, organisering, fakta, økonomi, ledelse, medarbeiderskap og ikke 

minst virksomhetens satsingsområder.  
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2. Nytt fra elevrådet 

• Skolens elevråd følger kommunens retningslinjer for elevrådsarbeid beskrevet i 

handlingsprogrammet «Tett-på». Målet med handlingsprogrammet «TETT PÅ for et 

trygt og godt barnehage- og skolemiljø» er å sikre at barn og elever i Sarpsborg har 

det trygt og godt i barnehagen og på skolen. Elevrådet er opptatt av læringsmiljøet 

ved skolen og beskriver en skolehverdag uten mobbing og aktiv jobbing for å bevare 

det gode læringsmiljøet. Elever og ansatte samarbeider godt om dette.  Det er mye 

positivt som skjer både før og i skolehverdagen. FAU bidrar også positivt på mange 

ulike måter. 

• Elevrådet er opptatt av at elevene skal ha god tilgang på utstyr og leker. De fikk gave 

fra FAU til skolens 140-års jubileet og legger nå en plan på hva de skal bruke 

pengene til. Elevdemokrati og medbestemmelse i praksis.  

• Leksebevisste skoler: se mer under eventuelt. 
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3. Aktuelt fra SFO. 

• Få barn på SFO dette skoleåret (12 barn, 6 barn med full plass). Dette skaper 

økonomiske utfordringer (selvkost) og organisatoriske utfordringer med tanke på 

bemanning. Teamleder SFO er også langtidssykemeldt.  

• Ny rammeplan for SFO  https://www.udir.no/utdanningslopet/sfo/rammeplan/ skal 

legge til rette for lek, kultur- og fritidsaktiviteter med utgangspunkt i alder, 

funksjonsnivå og interesser hos barna, og gi barna omsorg og tilsyn. Rammeplanen 

gir rom for lokale variasjoner, satsinger og planer. På Jelsnes er vi i gang med å 

implementere den nye rammeplanen.  

• Vi ser nå at vi kan få en utfordring med bemanning på SFO fremover, - og da særlig i 

skolens ferier. Bemanningen skal være forsvarlig og alle skal føle seg trygge, - også 

ansatte. Vi er i gang med å se på hvordan vi kan løse dette best mulig for brukere og 

  

 

Virksomheten 

https://www.sarpsborg.com/globalassets/slashsider/skoler/kurland-b/jelsnes-skole/referat/virksomhetsplan-jelsnes-barneskole-2022-2023.pdf
https://www.udir.no/utdanningslopet/sfo/rammeplan/
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ansatte. En mulighet kan være å slå oss sammen med en annen SFO i skolens ferier 

for eksempel Kurland, og flytte SFO tilbudet dit. Dette gjøres på flere skoler i 

kommunen allerede. Skolen kommer tilbake med mer informasjon om dette hvis det 

blir aktuelt.  

• Forelde/foresatte gir gode tilbakemeldinger på SFO-tilbudet gjennom den årlige 

«Foreldreundersøkelsen» og i hverdagen ellers. Vi får til mye selv med begrensede 

rammer og ressurser.  

4. Skolens utviklingsarbeid 

• Utviklingsarbeidet samsvarer med skolens satsingsområder i virksomhetsplanen. Vi 

bruker planleggingstiden vår godt i personalet og utvikler «profesjonsfellesskapet» 

kontinuerlig. Et forbedringsområde kan være å få elevene/elevrådet mer aktivt inn i 

utviklingsarbeidet slik at vi får elevmedvirkning. 

• Stort fokus på elevenes læringsmiljø, elevenes læring / fagfornyelsen, 

helsefremmende skole, Ikt/digitale verktøy og det å bli «en virksomhet» igjen.   
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5. Regnskap 

• Ny virksomhet fra 01.08.2022. Det har vært utfordrende å få oversikt over den 

økonomiske situasjonen pga strukturendringene, tilganger, nye 

ansvarsområder/kontoer, sykelønnsrefusjoner, foreldrebetaling SFO etc. Vi har et 

årsbudsjett på 3 999 850 kr (fra august og ut år året). Lønn til ansatte er hoveddelen 

av budsjettet (i kommunen generelt 97%) 

• I rapporten til 2. tertial nå i september, ser det ut til at virksomheten har et årsforbruk 

på 222 500 kr (5,6%) mer enn budsjettert. Årsaken til dette er for høye lønnsutgifter i 

både skole og SFO, samt mindre egenbetaling på SFO (færre barn). 

• Skolen har en markant nedgang i antall elever fra forrige skoleåret til nå, fra 62 til 49 

elever.  Dette vil bety en generell reduksjon i budsjettet for 2023. Ledelsen må 

planlegge for dette og se på en eventuell reduksjon i bemanningen på skole og SFO. 

Vi må også se på hvilke grep man kan ta som en liten fådelt skole og samtidig ha en 

forsvarlig drift i samsvar med tildelt ramme fra kommunen.   

• “Bærekraft 2030» er kommunenes program for å møte fremtidens utfordringer på 

kort og lang sikt. I 2023 skal kommunen spare 100 mill kr. Les mer her 

https://sarpsborg.com/politikk-og-planer/barekraft/ Dette vil få store konsekvenser 

for alle virksomheter i kommunen. Oppvekst er en av sektorene som skal sees på når 

det gjelder generell drift, struktur og kapasitet samt spesialundervisning. Det blir 

spennende å se hvilke tiltak som foreslås når kommunedirektøren presenterer 

kommunebudsjettet for 2023 i begynnelsen av november, - og ikke minst hvilke 

konsekvenser dette kan få for Jelsnes barneskole.  
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6. Revidering av «reglement for orden og oppførsel ved Jelsnes barneskole» 

• Forslag sendt ut i forkant av møtet. Kun små endringer som går på ordlyd, at vi har 

blitt en egen virksomhet og at det har kommet nye regler for e-sparkesykkel/andre el-

fremkomstmidler (alder og hjelm). 

• Ansatte og elevrådet har sett på dette i forkant av møtet, og har hatt mulighet til å 

uttale seg.  

• Forslaget til nytt «reglement for orden og oppførsel ved Jelsnes barneskole» ble 

godkjent av medlemmene i SU. Skolen legger ut det nye reglementet på skolens 

hjemmeside og i informasjonsheftet «skole/hjem».  
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7. Trafikkplan Jelsnes barneskole 

• Dette er en del av kommunens arbeid for å bli en «trafikksikker kommune». Ble 

ferdigstilt for Jelsnes sin del rett før sommeren.  

• Ligger på skolens hjemmeside og står i «skole/hjem informasjonen» som ble delt ut 

ved skolestart. Planen var tema på høstens foreldremøter.  
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https://sarpsborg.com/politikk-og-planer/barekraft/
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• Planen tar for seg trafikksikkerhet i nærmiljøet, rutiner for 

ansatte/elever/foresatte/varelevering/gjester, risikovurderinger, opplæring og 

aktiviteter. Viktig at denne planen etterleves i hverdagen. Elevene i 3. – 7. klasse skal 

bla ha egen «sykkeldag» i regi av Inspiria 20.10.22  

8. Eventuelt  

• Kommunalt SU:  Invitasjon til kommunalt SU-møte 20.10.2022 er sendt ut 

medlemmene av SU Jelsnes barneskole 

• «Leksebevisste skoler»: Lekser er en het sak i skole-Norge, også i Sarpsborg. 

Sarpsborg kommune har ikke vedtatt at skolene skal være leksefrie, - men at skolene 

skal være «lekesebevisste». Jelsnes barneskole lagde «Slik mener vi lekser bør være 

ved Jelsnes barneskole» i skoleåret 2019-2020 sammen med Kurland. Denne står i 

«skole/hjem informasjonen som deles ut ved skolestart og ligger på hjemmesiden 

vår. Dette prøver vi å etterleve så godt vi kan. Elevrådet sier at det ikke er for mye 

lekser og at det er tilpasset den enkelte elev. De sier også at det kan være noe 

forskjell fra fag til fag og fra lærer til lærer. FAU er opptatt av at det skal være god 

dialog mellom skole/hjem når det gjelder lekser, tilpasninger til de ulike elevene og 

at det er kjent stoff for elevene. Det kan også være ekstra utfordrende med lekser når 

vi har fådelte klasser. Deltakeren i SU er stort sett fornøyde med lekse-praksisen til 

skolen, - skolen er «lekesebevisst». Viktig at det følges opp fortløpende fra skolen og 

at elever/foreldre/foresatte er i god dialog med lærerne.  

• «RØRE-midler», prosjekt utekjøkken: Skolen har fått midler til å lage utekjøkken, 

160 000 kr.  Skolen og FAU er i dialog og har etablert en liten arbeidsgruppe for å se 

på fremdriften i prosjektet. Det er enighet om å se mer på dette våren 2023. Vi har 

ikke hatt kapasitet til dette arbeidet nå i høst. Pengene overføres til 2023. FAU skal 

bidra med dugnadsarbeid. Virksomhet eiendom i kommunen er også koblet på. De 

skal bidra med å realisere utekjøkkenet.  
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Referent 
 
Petter Thulin 
Rektor / virksomhetsleder 
Jelsnes barneskole 
Tlf: 69108920 / 41233331 
E-post: peth@sarpsborg.com 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

https://www.sarpsborg.com/globalassets/slashsider/skoler/kurland-b/jelsnes-skole/dokumenter/leksebevissthet-ved-kurland-og-jelsnes-barneskoler.pdf
https://www.sarpsborg.com/globalassets/slashsider/skoler/kurland-b/jelsnes-skole/dokumenter/leksebevissthet-ved-kurland-og-jelsnes-barneskoler.pdf

